
Styremøte 01.09.2022 
torsdag 1. september 2022 
20:31 
  

1. Ved innfarten mellom Torvtaket 64 og 44 (like etter barnehagen) har asfalten blitt veldig 
stygg og dårlig etter at GET la ned fiber for mange år siden. Problemet har vært lenge og GET 
(eller deres Entreprenør) tok aldri ansvar i dette da. Boende har klaget og ønsker hjelp fra 
styret for å få dette utbedret (de har spurt i noen år tror jeg). Vedlegger bild nedenfor. 

a. Styret tar en befaring gjennom hele velforeningen for å få oversikt over 
behov/omfang. Tommy kaller inn til passende tidspunkt 

b. Inviterer Tildra barnehage på befaring/tilbud når vi har oversikt 
  

2. Boende i Torvtaket 7 ønsker at foreningen spørrer Trondheim kommune hvis de kan fjerne 
et stort tre som kan skade blant annet bygninger hvis en storm tar det. Treet står ikke på 
velforeningens areal, hvilket boende er informert om. Han vill likevel få hjelp fra foreningen. 
Se bilde nedenfor. 

a. Velforening kan ta kontakt med Trondheim bydrift for å høre om alternativer - 
Daniel sjekker 

  
3. Planer med de skilt (barn leker) som er innkjøpt? 

a. Skilt er kjøpt inn 
b. Tar en runde samtidig som asfalt-sjekker og ser på alternative løsninger for oppheng 

rundt omkring 
  

4. Mail fra barnehagen med henvisning til avtale om brøyting med betaling i form av at 
foreningen får låne deres lokaler 

a. Samson har kontakt med brøyteselskap, blir gjennomført befaring i september - 
parkering for barnehagen blir inkludert i avtalen 

  
5. Befaring lekeplass med kommentarer. Hva gjør vi?  

a. Vi sjekker mulighet for søke om midler til oppgradering av lekeplass - Bente sjekker 
opp 

b. Foreslår at oppgradering av lekeplass kommer opp som sak i årsmøtet 
  

6. bl.a. om nye lykter på lysstolpene, en beboer som klager på sjenerende lys.  
a. Styret tar en sjekk og følger opp med alternativer 

  
7. Postboks fra Posten/Postnord 

a. Styret ønsker ikke dette p.t. 
  

8. Gjesteparkering 
a. Styret informerer om reglene på Facebook 
b. Lapp i ruten? 
  

9. Økonomi 
a. 121 av 132 har betalt inn pr. 01.09.2022 (92%) 
b. Dialog med regnskapsfører - Tommy følger opp 
  

  
  



 
  

 
  



 
  

 
  



 


